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Beste CDA-leden, 
 
Corona heeft ons leven op de kop gezet en niets is meer gewoon. Ook een ongewone nieuwsbrief met niet alleen nieuws van 
fractie. De opening komt van onze bestuursvoorzitter Rob Kracht. 
 
 
Alles is anders dan we gewend zijn, ook 4 en 5 mei, en misschien duurt het nog maanden voor we terug kunnen keren naar de 
pre-corona tijd. Kunnen we de economie en samenleving alweer opstarten of gaat onze gezondheid voor alles? Het is voor de 
regering en de experts een moeilijke afweging. Is het verantwoord de teugels een beetje te vieren nu er dagelijks minder 
mensen op de IC’s liggen of is het gevaar dan groot dat we binnen de kortste tijd weer terug bij af zijn? Het is een worsteling die 
nog even duurt vrees ik.  
Ondernemers hebben het moeilijk, detailhandel en horeca hebben minder of geen omzet, zzp'ers geen inkomsten, maar allen 
hebben wel veel zorgen ondanks de steunmaatregelen die de overheid getroffen heeft. En niet iedereen kan van die 
maatregelen gebruik maken en of de maatregelen toereikend zijn kan betwijfeld worden. Onze lokale ondernemers verdienen 
onze steun. Laat de grote webwinkels nu als het even kan voor wat ze zijn.  
 
Het bestuur had voor de corona maatregelen samen met de omliggende CDA-afdelingen Wopke Hoekstra en Hugo de Jonge 
uitgenodigd in het najaar naar Eemland te komen. Of dat doorgang kan vinden is nu nog niet te zeggen.  
 
Onderstaand vertellen de fractieleden van het reilen en zeilen van het raadswerk. Ook hun persoonlijke ervaringen in deze 
crisisweken komen daarbij aan de orde. We worstelen, maar samen komen we ook deze crisis te boven.  
 
Rob Kracht  
Voorzitter CDA Soest-Soesterberg 



75 jaar vrijheid 
Tijdens de Nationale Herdenking op 4 mei herdenken wij allen – burgers en militairen – die in het Koninkrijk der 
Nederlanden of waar ook ter wereld zijn omgekomen of vermoord sinds het uitbreken van de Tweede 
Wereldoorlog, in oorlogssituaties en bij vredesoperaties. Op 4 en 5 mei staan we samen stil bij 75 jaar vrijheid. 
Vlaggen wapperen, halfstok en in top. Herdenken en vieren. Ook dit is anders dan andere jaren. Herdenking en 
viering kunnen niet doorgaan althans niet als een fysieke bijeenkomst. Al 75 jaar mogen wij in vrijheid leven. Dat is 
iets waarvoor wij dankbaar mogen zijn. 
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Solidariteit  
 
Ontmoeten en menselijk contact zijn cruciaal in onze samenleving en juist nu, nu de richtlijnen er op gericht zijn ontmoeten 
en contact zo beperkt mogelijk te houden, merken we het belang.  
 
Vanzelfsprekend houden we ons aan de richtlijnen. Maar het voelt wel vreemd. Vreemd als je je moeder in Baarn wel de 
boodschappen kan brengen, maar dat je die op de stoep moet zetten. Dat je dan alleen een praatje buiten hebt. Vreemd als 
je moeder niet haar achterkleinzoon van 9 maanden kan vasthouden en alleen vanaf het raam contact met hem en haar 
kleindochter heeft. De 1,5 meter voelt dan als een veel grotere afstand. En ja, je kan videobellen, ook als je dichtbij woont, 
maar via het beeldscherm kan je nog geen schouderklopje geven. 
 
We beseffen dat het voor veel mensen een moeilijkere tijd is, met minder of helemaal geen contacten.  
Daarom is solidair zijn en het houden aan de richtlijnen zo belangrijk.  
 
Zelf houden we het thuis wel uit. Als beleidsadviseur bij de vereniging voor scholen heb ik niet een vitaal beroep, mijn vrouw 
(leerkracht basisonderwijs) wel, net als onze beide uitwonende dochters (leerkracht en verpleegkundige). Aan tafel thuis 
doen we ons best het onderwijs op gang te houden. Door mee te werken aan handreikingen voor scholen over omgaan met 
de veranderde omstandigheden of het publiceren van praktijkvoorbeelden. 
 
Je beseft dan ook dat voor velen het werk is stilgevallen, dat ontslag dreigt of dat er geen opdrachten meer zijn. 
 
Ik wens ons allen toe dat we solidair blijven, een begrip dat niet voor niets in het gedachtengoed van het CDA is verankerd. 
We redden het mét elkaar als we áán elkaar denken. Daar hoort bij: hou je aan de richtlijnen. 
 
Peter Lucas 





Raadswerk op afstand 
 
De afgelopen periode heeft de gemeenteraad besproken hoe we het raadswerk in deze tijd nog kunnen blijven doen. Welke 
beslissingen moeten worden genomen en wat kan uitgesteld? 
Gelukkig mogen we als raad nu ook via de digitale weg besluiten nemen. 
  

Op 19 mei doen we dat voor het eerst. Daarvóór spreken we op 7 mei over de (mislukte) zoektocht van wethouder Dijkhuizen 
naar een alternatieve locatie voor het bedrijf van boer Dorresteijn in Soest en op 13 mei spreken we over de onderwerpen en 
opgaven die in de omgevingsvisie aan de orde zouden moeten komen. Vergaderingen die nu iedereen via internet kan volgen 
(zie de link naar youtube via de site van de gemeente). Het is tot en met mei wel een minder volle agenda dan anders. Ervaring 
met overleg op afstand hebben we opgedaan met de informatieavond 23 april over de zoektocht voor een agrarisch bedrijf. Alex 
nam toen de honneurs waar (zie foto). 
 

Ook zullen we met het college gaan spreken over de effecten in Soest van de crisis. Hoe staat het met de ouderen in Soest, de 
bedrijven en zzp’ers, wat is er gedaan en wat kan Soest zelf nog doen? 
Ook komt de vraag op hoe de begroting voor 2021 eruit komt te zien.  
Laat het college dure ambities zoals de concentratie van culturele voor- 
zieningen in het Dalweggebied varen? Komen er extra bezuinigingen of  
lastenverzwaringen? Komt het rijk misschien met compensatie? 
Daar hebben we nu geen antwoord op, maar de toekomst van Soest zal er 
na de crisis anders uit zien dan we nu denken. 
 

Mocht u vragen hebben of punten onder de aandacht willen brengen, dan 
kunt u bij de fractie terecht.  
Want ook in deze tijd gaat het raadwerk door.  
 

Peter Lucas 
Fractievoorzitter CDA. 
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Op 21 maart hebben mijn vrouw en ik onze dochter van Schiphol gehaald. Ze was op stage voor haar opleiding in het 
buitenland en kwam twee dagen voor de laatste retourvlucht thuis. Net op tijd. 
Dat was een spannende periode. Vervolgens rolden we met het gezin in de situatie die we nu allemaal kennen. Mijn jongste 
zoon zit in z’n examenjaar en hoeft geen centraal examens te doen, en mijn dochter heeft nu twee dagen per week school via 
de computer. 
Mijn dagelijks werk gaat gewoon door, ik heb een zogenaamd ‘vitaal beroep’, ondersteunend aan politie en onderwijs. Met 
goede afspraken is het werk redelijk uit te voeren. 
 
Net als vele mensen, mag ook ik m’n moeder niet bezoeken. Ze woont in Daelhoven. Ik geloof dat ze er niet zo veel van mee 
krijgt, maar ‘ik zie je zo weinig’ klinkt altijd naar als we buiten aan het hek met haar spreken.  
Het is een triest aanblik, zo je oude moeder te moeten zien door de mazen van het hek.  
 
Af en toe denk je dat we in een groot toneelstukje zitten, maar als je dan de nieuwsberichten hoort, weet je weer waar je het 
voor doet. Het is geen toneelstuk, het is werkelijkheid. Een pijnlijke nieuwe werkelijkheid waarin overlijden aan deze ziekte 
voor velen een grote angst is. 
Ik hoop voor de mensen die zonder werk zitten, de zzp’ers, middenstanders, ondernemers, etc. dat ze dit financieel kunnen 
volhouden. 
Rest mij iedereen sterkte te wensen deze tijd. 
 
Alex Strengholt 
 
Tot slot een tip, op de website van het CDA Soest is een mooi artikel te lezen van de voorzitter van de Raad van Bestuur van 
ziekenhuis Tergooi. (https://www.cda.nl/utrecht/soest/actueel/nieuws/voorzitter-tergooi-ziekenhuis-over-corona-crisis) 
 

SOEST-SOESTERBERG  



In memoriam 

Kort voor het uitbrengen van deze nieuwsbrief ontvingen wij bericht dat op 20 april Kees Verheus is overleden. 
Kees was ruim 30 jaar lid van de gemeenteraad in Soest. Van 1962 tot en met 1994 was hij raadslid, eerst voor 
de KVP en later voor het CDA waarin de KVP opging. Kees is ook enkele jaren fractievoorzitter geweest.  

In juli van dit jaar zou Kees 93 jaar zijn geworden. De laatste jaren van zijn leven bracht hij door in het Elisabeth 
Park in Lage Vuursche. Wij wensen zijn familie heel veel sterkte toe. 


